
 

Protokół   Nr BRM.0002.10.2020 

XXIX Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 28 sierpnia 2020 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 
Obrady rozpoczęto 28 sierpnia 2020 r. o godz. 11:00 
Zakończono o godz. 15:55 tego samego dnia 
 
  
Sesji przewodniczyli:  

 w punktach 1 – 3 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
- Wioletta Dorota Żukowska 

 w punktach 3 – 11 Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 
 - Alicja Stefanowska 
 
Protokołowała  Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 
    - Małgorzata Adameit 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 
 
Otwarcia sesji dokonała Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej.  
 
Witała radnych uczestniczących w dzisiejszej sesji na sali, Burmistrza Olecka – Karola 
Sobczaka, Zastępcę Burmistrza – Sylwię Wieloch oraz mieszkańców oglądających 
transmisję i obecnych w sali konferencyjnej. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
poinformowała, iż sesja jest nagrywana i transmitowana, a nagrania będą udostępnione  
na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 
danych osobowych została podana do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie jej przed 
wejściem do sali konferencyjnej. 
Oznajmiła, iż w tym miejscu nastąpi podziękowanie Panu Grzegorzowi Kłoczko za pracę  
w Radzie Miejskiej w Olecku. 
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
w imieniu swoim i radnych podziękował za wkład pracy w pełnieniu funkcji 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Olecku wręczając drobny upominek i wiązankę 
kwiatów. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
w imieniu radnych złożyła podziękowania Panu Grzegorzowi Kłoczko za współpracę życząc 
dalszych sukcesów.  
 
Radny Janina Anuszkiewicz 
złożyła podziękowania Panu Grzegorzowi Kłoczko w imieniu członków Komisji Polityki 
Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa za pracę w komisji. 
 
Radny Wojciech Leonarczyk 



 

złożył podziękowania Panu Grzegorzowi Kłoczko w imieniu członków Komisji Statutowej  
za pracę w komisji. 
 
Pan Grzegorz Kłoczko 
podziękował wszystkim za dotychczasową współpracę życząc powodzenia i sukcesów.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  
 
Wyniki: 
OBECNY: 19,  
NIEOBECNY: 1. 
 
Wyniki imienne: 
OBECNY (19) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 
Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 
Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 
Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 
Wioletta Dorota Żukowska. 
NIEOBECNY (1) 
Mariusz Miłun. 
 

Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła,  
że na stan 20 radnych, w sesji uczestniczy 19 radnych, co stanowi wystarczające kworum  
do odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  
Jeden radny przybył na sesję podczas jej trwania. 
W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 
 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  
2. Złożenie ślubowania przez Radnego Rady Miejskiej w Olecku. 
3. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Olecku. 
4. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 
6. Wieloletni plan inwestycji drogowych – referat Komisji Planowania, Budżetu  

i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku. 
7. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 
8. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 
9. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady 

Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 
10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, 
Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Polityki Prorodzinnej, 
Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Statutowej Rady 
Miejskiej w Olecku, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko, 

e) wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych, 
f) ustalenia sieci przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

oraz innych form wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Olecko, 



 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko oraz określenia granic 
obwodów publicznych szkół podstawowych, 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Oleckiej Rady Seniorów, 
i) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży, 
j) wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Olecko, 
k) rozpatrzenia petycji Koalicji Polska Wolna od 5G, 
l) podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale Nr BRM.0007.67.2020 Rady 

Miejskiej w Olecku z dnia 30 czerwca 2020 r. w sprawie rozpatrzenia skargi  
na działalność Burmistrza Olecka, 

m) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 r., 
n) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 10 porządku obrad – 
podjęcie uchwał w sprawach – podpunktów o, p: 

- projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 
Olecko, 

- projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Olecko oraz warunków i zasad 
korzystania z przystanków. 

 
Innych wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
przypomniała, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy 
wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu Rady. 
Poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza Olecka o zmianę porządku obrad sesji. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 

 zmiany porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 10 porządku obrad – podjęcie 
uchwał w sprawach – podpunktów o, p: 

- projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta  
i gminy Olecko, 

- projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Olecko oraz warunków i zasad 
korzystania z przystanków. 

  
Wyniki głosowania: 
 
ZA: 18,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 2. 
 
Wyniki imienne: 



 

ZA (18) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 
Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 
Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 
Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 
Żukowska. 
WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 
Alicja Stefanowska 
NIEOBECNI (2) 
Józef Krajewski, Mariusz Miłun. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał bezwzględną 
większość głosów i wprowadzono do porządku obrad w punkcie 10 podpunkty o i p, 
czyli 2 dodatkowe projekty uchwał.   
 
Na tym punkt zakończono. 
 
Do punktu 2 – Złożenie ślubowania przez Radnego Rady Miejskiej w Olecku. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
poinformowała, iż Komisarz Wyborczy w Olsztynie II postanowieniem z dnia  
10 sierpnia 2020 r. obsadził mandat radnego w okręgu wyborczym nr 1 właściwym dla 
wyboru Rady Miejskiej w Olecku. Mandat obejmuje Pan Józef Krajewski (KWW 
ZJEDNOCZONA PRAWICA ZIEMI OLECKIEJ), który w wyborach przeprowadzonych  
w dniu 21 października 2018 r. uzyskał kolejno największą liczbę głosów, a nie utracił prawa 
wybieralności oraz nie zrzekł się pierwszeństwa do objęcia mandatu. 
Zgodnie z artykułem 23a ustawy o samorządzie gminnym przed przystąpieniem  
do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie. Ślubowanie odbędzie się w ten 
sposób, że po odczytaniu roty ślubowania radny Józef Krajewski potwierdzi wolę złożenia 
ślubowania słowem „Ślubuję”. Po słowie „Ślubuję” można dodatkowo wypowiedzieć formułę: 
„Tak mi dopomóż Bóg”. 
Poprosiła wszystkich o powstanie i odczytała rotę ślubowania: 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 
gminy i jej mieszkańców”. 
 
Radny Józef Krajewski złożył ślubowanie wypowiadając słowa: „Ślubuję. Tak mi dopomóż 
Bóg”. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
stwierdziła, że Rada Miejska w Olecku liczy 21 uprawnionych radnych. 
 
Radny Józef Krajewski 
podziękował za życzliwe przyjęcie i złożył deklarację współpracy oraz pracy w Komisji 
Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  
 
Wyniki: 
OBECNY: 20,  
NIEOBECNY: 1. 
 
Wyniki imienne: 
OBECNY (20) 



 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 
Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 
Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław 
Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 
Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
NIEOBECNY (1) 
Mariusz Miłun. 
 

Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła,  
że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi wystarczające kworum  
do odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
Na tym punkt zakończono. 
 
Do punktu 3 – Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Olecku. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
przypomniała, że zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym rada wybiera  
ze swego grona przewodniczącego bezwzględną większością głosów w obecności co 
najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. Prosiła o zgłaszanie 
kandydatów  
na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Radny Wacław Olszewski 
zgłosił kandydaturę Pana Wojciecha Rejterady. 
 
Radny Wojciech Rejterada 
wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Radny Anna Kaczor 
zgłosiła kandydaturę Pani Alicji Stefanowskiej. 
 
Radny Alicja Stefanowska  
wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
Radny Dawid Bondarenko 
zgłosił kandydaturę Pani Renaty Małgorzaty Maciąg. 
 
 
Radny Renata Małgorzata Maciąg 
wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
Innych kandydatur nie zgłaszano. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
zaproponowała przegłosowanie zamknięcia listy kandydatów na Przewodniczącego Rady 
Miejskiej. 
 
Głosowano w sprawie: 

 zamknięcia listy kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  



 

BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 
Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 
Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław 
Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 
Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Miłun. 
 
Rada jednogłośnie zamknęła listę kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
poinformowała, że w celu przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady należy wybrać  
trzyosobową Komisję Skrutacyjną, która przeprowadzi głosowanie i ogłosi wynik. 
Prosiła o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Skrutacyjnej. Przypomniała, iż osoby 
kandydujące nie mogą wchodzić w skład Komisji Skrutacyjnej.  
 
Radny Dawid Bondarenko 
zgłosił kandydaturę Pani Alicji Nowik. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
zapytała kandydata, czy wyraża zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 
Radny Alicja Nowik 
wyraziła zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 
Radny Janina Anuszkiewicz 
zgłosiła kandydaturę Pani Anny Kaczor. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
zapytała kandydata, czy wyraża zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
Radny Anna Kaczor 
wyraziła zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 
Radny Wojciech Rejterada 
zgłosił kandydaturę Pana Jarosława Bagieńskiego. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
zapytała kandydata, czy wyraża zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 
Radny Jarosław Bagieński 
wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 
Innych kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej nie zgłaszano. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
zaproponowała przegłosować zamknięcie listy kandydatów. 
 
Głosowano w sprawie: 

 zamknięcia listy kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej. 
 



 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 
Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 
Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław 
Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 
Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Miłun. 
 
Rada jednogłośnie zamknęła listę kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
zaproponowała przegłosować przyjęcie całej listy kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.  
 
Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia całej listy kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 
Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 
Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław 
Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 
Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Miłun. 
 
Rada jednogłośnie powołała Komisję Skrutacyjną w składzie:  

1) Alicja Nowik, 
2) Anna Kaczor, 
3) Jarosław Bagieński. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
ogłosiła przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej oraz przygotowania kart  
do głosowania.  
 
PRZERWA   
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
wznowiła obrady.  



 

Prosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej – Alicję Nowik o przeliczenie kart  
do głosowania. Poinformowała, iż jest przygotowanych 21 kart do głosowania. W przypadku 
nieobecności któregoś z radnych, jego karta zostanie zniszczona poprzez jej przekreślenie 
czerwonym flamastrem.  
Prosiła Komisję Skrutacyjną o rozdanie radnym kart do głosowania. Wskazała, iż odczyta  
w kolejności alfabetycznej nazwiska radnych, którzy będą podchodzić do parawanu  
i głosować. 
Oznajmiła, że każdy radny ma jeden głos.  
Głos jest ważny, jeżeli radny w stosunku do jednego z kandydatów dokona wyboru jednej  
z odpowiedzi, tj. postawi znak ,,x” w kratce obok ,,jestem za” lub ,,jestem przeciw”, lub 
„wstrzymuję się”. 
Głos jest nieważny, jeżeli wyborca: 

 na karcie do głosowania nie postawi żadnego znaku ,,x”, 

 postawi znak ,,x” w stosunku do każdego z kandydatów, 

 postawi więcej znaków ,,x” w stosunku do jednego, dwóch lub trzech kandydatów. 
Odczytywała kolejno nazwiska radnych. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Alicja Nowik wydawała karty do głosowania. 
Głosowanie odbywało się za parawanem ustawionym na osobnym stole, gdzie wyczytani 
radni oddawali swój głos, a karty do głosowania wrzucali do urny.  
Po oddaniu głosów przez wszystkich radnych, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej ogłosiła 
przerwę do czasu ustalenia wyników wyborów przez Komisję Skrutacyjną.  
 
PRZERWA   
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
wznowiła obrady.  
Poprosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie wyników głosowania.  
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Alicja Nowik 
odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej – w załączeniu do protokołu.  
 
Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że żaden z kandydatów nie uzyskał bezwzględnej 
większości głosów i nie dokonano wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Olecku.  
 
Radca prawny Łukasz Oniśko 
wyjaśnił dalsze postępowanie w związku z tym, że nie dokonano wyboru Przewodniczącego 
Rady Miejskiej. 
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
zwrócił się z prośbą, aby nie odkładać wyboru na kolejną sesję.  
 
Radny Wojciech Rejterada 
stwierdził, że ogłoszenie krótkiej przerwy w celu omówienia dalszej procedury niczego nie 
zmieni. 
 
Radny Dawid Bondarenko 
zapytał, czy wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej musiałby odbyć się na sesji 
nadzwyczajnej, czy można dokonać go na kolejnej zwykłej sesji. 
 
Radca prawny Łukasz Oniśko 
wyjaśnił, iż Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pełni nadal swoją funkcję i wybór może być 
dokonany na kolejnej sesji. 
 



 

Radny Janina Anuszkiewicz 
wyraziła zdanie, że wybór winien być dokonany na dzisiejszej sesji i należy wyraźnie 
podkreślić warunki ważności głosu. 
 
Radny Anna Kaczor 
wyjaśniła, na czym polegała nieważność głosu. 
Radca prawny Łukasz Oniśko 
stwierdził, iż gdyby te głosy były ważne, to nie rozstrzygnęłyby wyniku głosowania. 
 
PRZERWA   
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
wznowiła obrady.  
Przypomniała, iż nadal trwa realizacja punktu 3 obrad – Wybór Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Olecku. 
Zgłosiła wniosek w sprawie kontynuacji procedury wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej 
w Olecku w punkcie 3 porządku obrad. 
Poddała wniosek pod głosowanie. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 

 kontynuacji procedury wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Olecku  
w punkcie 3 porządku obrad. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 11,  
PRZECIW: 9,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Józef 
Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 
Wioletta Dorota Żukowska. 
PRZECIW (9) 
Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Ferdynand Grodzicki, 
Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Grzegorz 
Wróblewski. 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Miłun. 
 
Rada przyjęła wniosek dotyczący kontynuacji procedury wyboru Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Olecku w punkcie 3 porządku obrad. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
w związku z powyższym oznajmiła, iż procedura wyboru zostanie przeprowadzona  
od początku. 
Przypomniała, że zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym rada wybiera  
ze swego grona przewodniczącego bezwzględną większością głosów w obecności co 
najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. Prosiła o zgłaszanie 
kandydatów  
na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Radny Anna Kaczor 



 

zgłosiła kandydaturę Pani Alicji Stefanowskiej. 
Radny Alicja Stefanowska  
wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
Radny Dawid Bondarenko 
zgłosił kandydaturę Pana Jarosława Bagieńskiego. 
 
Radny  Jarosław Bagieński  
wyraził zgodę na kandydowanie. 
Innych kandydatur nie zgłaszano. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
zaproponowała przegłosowanie zamknięcia listy kandydatów na Przewodniczącego Rady 
Miejskiej. 
 
Głosowano w sprawie: 

 zamknięcia listy kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 2. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 
Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 
Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław 
Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska,  
Wioletta Dorota Żukowska. 
NIEOBECNI (2) 
Mariusz Miłun, Grzegorz Wróblewski. 
 
Rada jednogłośnie zamknęła listę kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
poinformowała, że w celu przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady należy wybrać  
trzyosobową Komisję Skrutacyjną, która przeprowadzi głosowanie i ogłosi wynik. 
Poprosiła o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Skrutacyjnej. Przypomniała,  
iż osoby kandydujące nie mogą wchodzić w skład Komisji Skrutacyjnej.  
 
Radny Janina Anuszkiewicz 
zgłosiła kandydaturę Pani Anny Kaczor. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
zapytała kandydata, czy wyraża zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 
Radny Anna Kaczor 
wyraziła zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 
Radny Dawid Bondarenko 
zgłosił kandydaturę Pani Alicji Nowik. 
 



 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
zapytała kandydata, czy wyraża zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 
Radny Alicja Nowik 
wyraziła zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 
Radny Alicja Stefanowska 
zgłosiła kandydaturę Pana Marcina Roszko. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
zapytała kandydata, czy wyraża zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 
Radny Marcin Roszko 
wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 
Innych kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej nie zgłaszano. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
zaproponowała przegłosować zamknięcie listy kandydatów. 
 
Głosowano w sprawie: 

 zamknięcia listy kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 2. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 
Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 
Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław 
Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Wioletta 
Dorota Żukowska. 
NIEOBECNI (2) 
Mariusz Miłun, Grzegorz Wróblewski. 
 
Rada jednogłośnie zamknęła listę kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
zaproponowała przegłosować przyjęcie całej listy kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.  
 
Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia całej listy kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 2. 
Wyniki imienne: 



 

ZA (19) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 
Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 
Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław 
Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Wioletta 
Dorota Żukowska. 
NIEOBECNI (2) 
Mariusz Miłun, Grzegorz Wróblewski. 
 
Rada jednogłośnie powołała Komisję Skrutacyjną w składzie:  

1) Alicja Nowik, 
2) Anna Kaczor, 
3) Marcin Roszko. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
ogłosiła przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej oraz przygotowania kart  
do głosowania.  
 
PRZERWA   
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
wznowiła obrady.  
Prosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej – Alicję Nowik o przeliczenie kart  
do głosowania. Poinformowała, iż jest przygotowanych 21 kart do głosowania. W przypadku 
nieobecności któregoś z radnych, jego karta zostanie zniszczona poprzez jej przekreślenie 
czerwonym flamastrem.  
Prosiła Komisję Skrutacyjną o rozdanie radnym kart do głosowania. Wskazała, iż odczyta  
w kolejności alfabetycznej nazwiska radnych, którzy będą podchodzić do parawanu  
i głosować. 
Oznajmiła, że każdy radny ma jeden głos. Przypomniała warunki ważności głosu. 
Odczytywała kolejno nazwiska radnych. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Alicja Nowik wydawała karty do głosowania. 
Głosowanie odbywało się za parawanem ustawionym na osobnym stole, gdzie wyczytani 
radni oddawali swój głos, a karty do głosowania wrzucali do urny.  
Po oddaniu głosów przez wszystkich radnych, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej ogłosiła 
przerwę do czasu ustalenia wyników wyborów przez Komisję Skrutacyjną.  
 
PRZERWA   
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
wznowiła obrady.  
Poprosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie wyników głosowania.  
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Alicja Nowik 
odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej – w załączeniu do protokołu.  
 
Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że Pani Alicja Stefanowska otrzymała bezwzględną 
większość głosów i została wybrana na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Olecku.  
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
podziękowała za oddane głosy za jej kandydaturą i deklarowała współpracę ponad 
podziałami. 
 
Poprosiła o wyrażenie zgody na dalsze przewodniczenie obradom przez 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 



 

 
Radca prawny Łukasz Oniśko 
poprosił o zarządzenie kilku minut przerwy w celu sprawdzenia przepisów prawnych w tym 
zakresie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
wznowiła obrady.  
Oznajmiła, iż mając na uwadze ogłoszenie przez Komisję Skrutacyjną wyników wyboru 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Olecku Pani Alicja Stefanowska uzyskując wymaganą 
większość głosów, stała się Przewodniczącym Rady i fakt ten, na podstawie protokołu 
Komisji Skrutacyjnej, jest podstawą prawną do sporządzenia formalnego aktu wyboru, a więc 
sporządzenia uchwały Rady Miejskiej o wyborze określonej osoby na stanowisko 
przewodniczącego. Akt ten jest niezbędny także do tego, by przesłać go do organu nadzoru,  
a także pozostawić w aktach Rady Miejskiej, łącznie z protokołem Komisji Skrutacyjnej. 
Zaznaczyła, że tak sporządzonej formalnie uchwały nie należy poddawać pod głosowanie, 
bowiem wybór Przewodniczącego Rady został już dokonany. 
Odczytała tytuł uchwały Nr ORN.0007.74.2020 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 28 sierpnia 
2020 r. w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Olecku. 
 
Uchwała Nr ORN.0007.74.2020 
w załączeniu 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przekazała przewodnictwo obrad Przewodniczącemu 
Rady Miejskiej Pani Alicji Stefanowskiej. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
Do punktu 4 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
poinformował, że wszystkie informacje z tego okresu oraz zarządzenia zostały zamieszczone 
w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
Radni nie zgłaszali żadnych pytań. 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
Do punktu 5 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych w okresie od ostatniej sesji.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęło 21 spraw, jedna 
wpłynęła dzisiaj – skarga dotycząca dowozu uczniów do szkół, które na bieżąco były 
przesyłane radnym. Odczytała treść skargi. 
Odbyło się 6 posiedzeń komisji. 
 
Radni nie zgłaszali pytań.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
Do punktu 6 – Wieloletni plan inwestycji drogowych – referat Komisji Planowania, 
Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku. 
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko 
odczytał referat – treść w załączeniu do protokołu. 



 

 
Pytań, ani uwag do referatu nie zgłaszano. 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
Do punktu 7 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
przypominała, iż zgodnie z § 47 w związku z § 55 Statutu Gminy Olecko radni mają prawo 
zgłaszać oświadczenia na sesjach, zaś teksty zgłoszonych oświadczeń złożone na ręce 
Przewodniczącego stanowią załącznik do protokołu z sesji.  
Prosiła radnych o zgłaszanie oświadczeń. 
 
Radny Anna Kaczor 
wystąpiła w następujących sprawach: 

 odczytała oświadczenie w sprawie strategii oświaty – treść w załączeniu do protokołu; 
 na prośbę mieszkańców zgłosiła problem osób oczekujących pod przychodnią 

lekarzy rodzinnych przy ul. 11 Listopada w Olecku. Brakuje ławek dla osób starszych 
oraz zadaszenia (wiaty), kiedy są opady deszczu; 

 zgłosiła wniosek o przygotowanie wyliczeń, jakie oszczędności powstały w budżecie 
gminy w zakresie oświaty, kiedy szkoły funkcjonowały w trybie zdalnym i nie był 
prowadzony dowóz dzieci do szkół. Informacje mogą być przygotowane  
na październik. 

 
Radny Janina Anuszkiewicz 
wystąpiła w następujących sprawach: 

 odczytała stanowisko Klubu Radnych NOE-GO w sprawie wniesionych uwag  
do decyzji Burmistrza o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego – treść  
w załączeniu do protokołu; 

 w imieniu mieszkańców zapytała, dlaczego Burmistrz Olecka nie informuje ich  
o całym procesie związanym ze zmianą sposobu dostarczania ciepła w mieście; 

 zapytała, czy prawdą jest, że Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.  
w Olecku kupiło kotłownię TABEX. Mieszkańcy otrzymali pisma, iż PEC Sp. z o.o.  
w Olecku wchodzi w obowiązki dostawcy ciepła; 

 zapytała, jakie plany związane z kotłownią TABEX ma PEC Sp. z o.o. w Olecku  
i dlaczego nie informowano o tych planach mieszkańców i radnych; 

 Burmistrz informował ostatnio w mediach o przekazaniu linii sortowniczej, należącej 
do Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku,  
do Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami „Eko-MAZURY” Sp. z o.o. Linia 
sortownicza stanowi określony majątek. Prosi o informacje, jaka jest jej wartość  
w momencie przekazania, w jakiej formie nastąpiło przekazanie oraz jaką korzyść 
będzie miała z tego gmina; 

 zapytała, dlaczego negatywnie są rozpatrywane wnioski na wymianę źródeł ciepła 
złożone przez mieszkańców gminy na 2020 r. Na koniec czerwca br. w budżecie 
gminy było ponad 82.000,00 zł z opłat za korzystanie ze środowiska. Wnioski złożyło 
38 osób i wszystkie były rozpatrzone odmownie. Chce wiedzieć, na co te pieniądze 
będą przeznaczone, a wystarczyłyby na dofinansowanie 20 wniosków. Zwróciła 
również uwagę na komin Okręgowej Spółdzielni Mleczarskiej w Olecku, z którego 
dym bardzo zanieczyszcza środowisko; 

 w lipcu Gmina Olecko otrzymała informację o przyznanej pomocy z Rządowego 
Funduszu Inwestycji Lokalnych w wysokości 3.071.158,00 zł w ramach tzw. tarczy 
antykryzysowej. Zapytała, czy urząd złożył wniosek o przekazanie tych środków  
i na co będą one wydatkowane; 



 

 na prośbę mieszkańców Osiedla Siejnik zgłosiła zapytanie, kiedy zakończone 
zostanie zagospodarowanie terenu przy stawie. Mieszkańcy zwracają uwagę na brak 
barierek przy schodach; 

 podziękowała Prezesowi PGK Sp. z o.o. w Olecku – Marcie Witkowskiej za 
odnowienie księgi pamiątkowej na brzegu rzeki Lega i zwróciła uwagę, że księga ma 
autora i warto byłoby ustawić tablicę z informacją, kto ją wykonał;  

 zwróciła uwagę na wystrój i zieleń przed Urzędem Miejskim w Olecku. Na podstawie 
fotografii zgłosiła, że rośliny są zasuszone, niezgrabione liście, nie uprzątnięte śmieci. 
Nie rozumie, czemu zielenią zajmuje się zakład ogólnobudowlany, a nie architekt 
krajobrazu.   
Wytknęła niegospodarność w przypadku powtórnego zasadzenia roślin na skarpie 
przy ul. 11 Listopada, kiedy wcześniej wydatkowano na ten cel 6.000,00 zł.  

 
Radny Alicja Nowik 
odniosła się do wystąpienia Radnego Anny Kaczor w sprawie postawienia wiaty przy 
przychodni lekarzy rodzinnych. Temat był poruszany na posiedzeniu Komisji Polityki 
Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa i będzie jeszcze omawiany. Jej zdaniem  
w sezonie jesienno-zimowym skupianie się większej ilości osób bez dystansu społecznego 
pod wiatą nie przyczyni się do zmniejszenia ilości zachorowań. Warto zastanowić się nad 
zmianą organizacji pracy przychodni.  
 
Radny Anna Kaczor  
wtrąciła, iż warto byłoby rozważyć uruchomienie większej ilości numerów telefonów  
i rejestrację telefoniczną, by uniknąć kolejek.  
 
Radny Alicja Nowik 
dodała, że w okresie wakacyjnym podejmowała profilaktykę przeciwko cukrzycy. Podczas 
imprez kulturalnych w mieście dokonano ponad 400 pomiarów glikemii u mieszkańców. 
Spotkania cieszyły się dużym zainteresowaniem. 
 
Radny Wojciech Leonarczyk 
wystąpił w następujących sprawach: 

 w związku z wykonaniem przejścia dla pieszych pod wiaduktem przy ul. Kościuszki 
zgłosił wniosek o wystąpienie do właściwego zarządcy drogi z prośbą o: 

 oznaczenie drogowymi znakami poziomymi i pionowymi stref dla pieszych  
i rowerzystów na ul. Kościuszki do skrzyżowania z Aleją Zwycięstwa oraz 
oświetlenie tego ciągu komunikacyjnego, 

 wyznaczenie oraz oznaczenie stref dla pieszych i rowerzystów  
na ul. Kościuszki jako połączenie do wykonanej strefy, 

 wyznaczenie oraz oznaczenie stref dla pieszych i rowerzystów przy Alejach 
Lipowych. 

 w mieście mają powstać osiedla bloków wielorodzinnych i osiedle domów 
jednorodzinnych. Wnosi o podjęcie prac w celu ustalenia klucza (systemu) 
nazewnictwa ulic na tych osiedlach.   

 
Radny Adam Chajęcki 
odczytał stanowisko Klubu Radnych NOE-GO w sprawie kąpielisk w Gminie Olecko – treść  
w załączeniu do protokołu. 
Prosił o wyświetlenie prezentacji ze znakami.  
Ze względu na zbliżający się koniec sezonu kąpielowego oraz czas podsumowań okresu 
wakacyjnego przypominają postulaty dotyczące bezpieczeństwa, które ich zdaniem powinny 
zostać wprowadzone od 2021 r.: 

 wykonanie zgodnie z przepisami wszelkich oznaczeń oraz zabezpieczeń 
wpływających na poprawę bezpieczeństwa kąpielisk oraz miejsc na obszarze 



 

wodnym wykorzystywanych do kąpieli lub uprawiania sportów wodnych na terenie 
całej Gminy Olecko, 

 wydzielenie i skanalizowanie bezpiecznego przemieszczania się łodzi oraz skuterów 
wodnych w obrębie kąpielisk, 

 zabezpieczenie środków finansowych na rok 2021 oraz lata kolejne na godziwe 
wynagrodzenie dla ratowników, 

 zabezpieczenie środków finansowych przy podejmowaniu uchwał budżetowych  
na następne lata, umożliwiając wydłużenie okresu kąpielowego co najmniej  
od 1 czerwca do 15 września. 

Mieszkańcy proszą o wyrównanie nawierzchni na Alejach Lipowych. Na środku jezdni była 
poprawiana studzienka i została głęboka dziura. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
wystąpiła w następujących sprawach: 

 podziękowała Kierownikowi Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
– Przemysławowi Drozdowi za szybką i skuteczną interwencję  
w zgłoszonej sprawie, 

 przedstawiła stanowisko sołtysów w sprawie sesji. Sołtysi w ostatnim czasie nie mają 
możliwości uczestniczenia w sesji Rady Miejskiej, nie otrzymują informacji  
o terminach oraz uchwałach. Sołtysi zwracają się z prośbą o przesyłanie informacji 
oraz projektów uchwał w wersji papierowej osobom, które nie mają dostępu do 
Internetu, 

 od początku maja miejscowość Gąski boryka się z problemem odpadów 
komunalnych. Ze względu na COVID-19 dzieci nie chodziły do szkoły i ludzie zaczęli 
urlopować wcześniej niż w latach ubiegłych. W ogólnodostępnym pojemniku wiejskim 
zaczęły pojawiać się duże ilości śmieci i zaczęło tworzyć się małe wysypisko. 
Okazuje się, że turyści wypoczywający w Gminie Świętajno zostali poinformowani 
przez Sołtysa Kukówka, iż mogą wyrzucać śmieci do ich pojemnika. Zwróciła uwagę, 
iż prawdopodobnie przez trzy miesiące gmina płaciła za odbiór śmieci turystów z 
Gminy Świętajno. Prosiła o wyjaśnienie tego problemu  
i uregulowanie sprawy porozumieniem lub umową. 

 
Radny Anna Kaczor 
na prośbę rodziców zapytała, czy już wiadomo, kiedy dzieci będą mogły wrócić na zajęcia  
do Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi Krasnal w Olecku.  
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
odniósł się do wystąpień radnych informując, iż część odpowiedzi udzieli na piśmie. 
 
Radca prawny – Łukasz Oniśko 
zabrał głos i udzielił wyjaśnień w kwestii możliwości odwołania od decyzji. 
 
Radny Janina Anuszkiewicz 
zwróciła się z zapytaniem do radcy prawnego w zakresie organów administracji publicznej. 
 
Radca prawny – Łukasz Oniśko 
udzielił odpowiedzi na zgłoszone zapytanie. 
Odniósł się do wypowiedzi Burmistrza Olecka. 
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
zabrał głos w sprawie dostaw ciepła i zanieczyszczania środowiska przez kotłownie  
w mieście. 
 
Radni nie składali więcej oświadczeń i zapytań. 
 



 

Na tym punkt zakończono. 
 
Do punktu 8 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
poinformowała, iż zgłoszeń do tego punktu nie było. 
 
Mieszkaniec Olecka – Marian L. 
zabrał głos w sprawie zanieczyszczeń z kotłowni przy ul. Składowej 
Złożył gratulacje Przewodniczącemu Rady Miejskiej – Alicji Stefanowskiej wyboru 
na funkcję  przewodniczącego oraz odniósł się do współpracy między radnymi i na rzecz 
społeczności gminy.  
Zaprosił na uroczystości 40-lecia powstania NSZZ „Solidarność”, które odbędą się  
13 września br. 
 
Mieszkaniec Olecka – Justyna R. 
zabrała głos w sprawie nieotrzymania dotacji na wymianę pieca centralnego ogrzewania. 
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
wyjaśnił, iż w budżecie gminy w ostatnich latach nie zabezpieczono środków na wyżej 
wskazany cel.  
 
Radny Janina Anuszkiewicz  
oświadczyła, że radni Klubu Radnych NOE-GO są za likwidacją kotłowni przy ul. Kolejowej i 
Składowej. 
Zaznaczyła, iż na etapie projektu budżetu były rozmowy o zabezpieczeniu środków na 
dotacje związane z wymianą pieców. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
PRZERWA 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
wznowiła obrady. 
 
 
Do punktu 9 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej  
i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów 
uchwał. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
poinformowała, iż nie wpłynęły żadne zgłoszenia z uwagami i wnioskami dotyczącymi 
projektów uchwał. 
 
Uwag nie zgłaszano. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
Do punktu 10 – Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 
w związku z tym, iż Pani Alicja Stefanowska została wybrana Przewodniczącym Rady 
Miejskiej w Olecku, zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 10 
– podjęcie uchwał w sprawach – podpunktu r: projektu uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku. 



 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
przypomniała, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy 
wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu Rady. 
 
Radny Marian Prusko 
zapytał, czy nie można przełożyć podjęcia uchwały na kolejną sesję.  
 
Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
wyjaśnił, iż do Rady Miejskiej wpłynęła skarga, którą będzie musiała zająć się Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycji, stąd dziś powinno nastąpić wykreślenie z jej składu Pani Alicji 
Stefanowskiej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
poddała pod głosowanie wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej o zmianę porządku 
obrad sesji. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 

 zmiany porządku obrad poprzez ujęcie w punkcie 10 – podjęcie uchwał w sprawach – 
podpunktu r: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku. 

  
Wyniki głosowania: 
 
ZA: 18,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 3. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub 
Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 
Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 
Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska 
NIEOBECNI (3) 
Janina Anuszkiewicz, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał bezwzględną 
większość głosów i wprowadzono do porządku obrad w punkcie 10 podpunkt r, czyli 
dodatkowy projekt uchwały.   
 
 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, 
Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku 

 
Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 



 

poinformowała, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 
Alicja Nowik 
poinformowała, iż Komisja przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu  
i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radny Wojciech Leonarczyk 
oznajmił, iż zgodnie z § 77 ust. 2 Statutu Gminny Olecko Komisja Rady nie może liczyć mniej 
niż 6 radnych. Nie dotyczy to Komisji Rewizyjnej, Komisji Statutowej oraz Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. Obecnie jest pełny skład Rady, ale brakuje członka w komisji Polityki 
Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa. Zaapelował do Radnych,  
by do momentu zmian w statucie, grzecznościowo któryś z radnych zgłosił chęć pracy w tej 
komisji.   
Zobowiązał się, że Komisja Statutowa w przyszłym tygodniu rozpocznie prace nad zmianami 
w statucie. 
 
Radny Wacław Olszewski 
nawiązując do wcześniejszych wystąpień Radnej Janiny Anuszkiewicz oraz przedmówcy 
wyraził niepokój odnośnie poruszania na sesji spraw błahych, a nie o znaczeniu 
strategicznym. 
 
Radny Wojciech Leonarczyk 
w trybie ad vocem wyjaśnił, iż zgłaszał wcześniej ten problem. 
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, Promocji 
Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 17,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 3. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub 
Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 



 

Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, 
Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 
Józef Krajewski. 
NIEOBECNI (3) 
Janina Anuszkiewicz, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 
 
Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 
Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.75.2020 
w załączeniu 
 
 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Polityki 
Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku 

 
Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 
Alicja Nowik 
poinformowała, iż Komisja przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie powołania członków Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia  
i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radny Wojciech Leonarczyk 
oznajmił, iż nie będzie brał udziału w głosowaniu. 
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie powołania członków Komisji Polityki Prorodzinnej, 
Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 16,  



 

PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  
BRAK GŁOSU: 1,  
NIEOBECNI: 3. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub 
Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Renata 
Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, 
Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 
Alicja Stefanowska. 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Leonarczyk. 
NIEOBECNI (3) 
Janina Anuszkiewicz, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 
 
Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 
Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.76.2020 
w załączeniu 
 
 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Statutowej Rady 
Miejskiej w Olecku 
 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 
Alicja Nowik 
poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie powołania członków Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Olecku. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 



 

 zmiany uchwały w sprawie powołania członków Komisji Statutowej Rady Miejskiej w 
Olecku. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 17,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 4. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł 
Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 
Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja 
Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
NIEOBECNI (4) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 
 
Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania 
członków Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Olecku. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.77.2020 
w załączeniu 
 
 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko 

 
Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 
Szałkowska  
omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie przeciw pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 
Alicja Nowik 
poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta i gminy Olecko. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały. 
 
Radni nie zgłaszali uwag. 



 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 17,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 4. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł 
Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 
Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja 
Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
NIEOBECNI (4) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 
 
Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie przystąpienia  
do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
miasta  
i gminy Olecko. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.78.2020 
w załączeniu 
 

e) wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych 
 
Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 
Szałkowska  
omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 
Alicja Nowik 
poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 



 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 17,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 4. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł 
Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 
Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja 
Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
NIEOBECNI (4) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 
 
Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne 
wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.79.2020 
w załączeniu 
 
 

f) ustalenia sieci przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego na terenie Gminy 
Olecko 
 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 
omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 
Alicja Nowik 
poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci 
przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form 
wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Olecko. 



 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 ustalenia sieci przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz 
innych form wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Olecko. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 17,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 4. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł 
Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 
Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja 
Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
NIEOBECNI (4) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 
 
Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia sieci przedszkoli, oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania 
przedszkolnego  
na terenie Gminy Olecko. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.80.2020 
w załączeniu 
 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko oraz określenia granic 
obwodów publicznych szkół podstawowych 

 
Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 
omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 
Alicja Nowik 
poinformowała, iż Komisja przy 3 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 



 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja przy 5 za i 2 głosach przeciw pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Olecko oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Olecko oraz określenia granic obwodów publicznych 
szkół podstawowych. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 12,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 5,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 4. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Józef 
Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław 
Olszewski, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 
WSTRZYMAŁO SIĘ (5) 
Adam Chajęcki, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Marian Prusko, Wioletta Dorota 
Żukowska. 
NIEOBECNI (4) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 
 
Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko oraz określenia 
granic obwodów publicznych szkół podstawowych. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.81.2020 
w załączeniu 
 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Oleckiej Rady Seniorów 
 
Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd. 
omówiła projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  



 

 
Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 
Alicja Nowik 
poinformowała, iż Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie powołania Oleckiej Rady Seniorów. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie powołania Oleckiej Rady Seniorów. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 17,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 4. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł 
Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 
Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja 
Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
NIEOBECNI (4) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 
 
Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania 
Oleckiej Rady Seniorów. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.82.2020 
w załączeniu 
 

i) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży 
 
Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 
Żychowska 
omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  



 

 
Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 
Alicja Nowik 
poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 17,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 4. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł 
Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 
Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja 
Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
NIEOBECNI (4) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 
 
Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne 
wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.83.2020 
w załączeniu 
 

j) wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Olecko 
 
Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 
Żychowska 
omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 
obszaru i granic aglomeracji Olecko. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 



 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 
Alicja Nowik 
poinformowała, iż Komisja przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radny Anna Kaczor 
zapytała, czy radni otrzymają materiały, o które prosili na posiedzeniach komisji przed sesją. 
 
Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski  
potwierdził, iż dokumenty zostaną przekazane. 
 
Radni nie zgłaszali innych pytań, ani uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Olecko. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 3,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 4. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 
Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, 
Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 
Wróblewski. 
WSTRZYMAŁO SIĘ (3) 
Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 
NIEOBECNI (4) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 
 
Rada podjęła uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Olecko. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.84.2020 
w załączeniu 
 

k) rozpatrzenia petycji Koalicji Polska Wolna od 5G 
 
Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 



 

omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 
Alicja Nowik 
poinformowała, iż Komisja wstrzymała się z zaopiniowaniem projektu uchwały do czasu 
posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja przy 4 głosach za i 3 wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Renata Małgorzata Maciąg 
poinformowała, że Komisja przy 3 głosach za i 2 wstrzymujących się pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
petycji Koalicji Polska Wolna od 5G. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 rozpatrzenia petycji Koalicji Polska Wolna od 5G. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 5. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 
Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław 
Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 
WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 
Adam Chajęcki, Wioletta Dorota Żukowska. 
NIEOBECNI (5) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun, Wojciech 
Rejterada. 
 
Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji Koalicji Polska Wolna od 5G. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.85.2020 



 

w załączeniu 
 

l) podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale Nr BRM.0007.67.2020 Rady 
Miejskiej w Olecku z dnia 30 czerwca 2020 r. w sprawie rozpatrzenia skargi  
na działalność Burmistrza Olecka 

 
Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 
Alicja Nowik 
poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Renata Małgorzata Maciąg 
poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie podtrzymania 
stanowiska wyrażonego w uchwale Nr BRM.0007.67.2020 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 
30 czerwca 2020 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale Nr BRM.0007.67.2020 Rady 
Miejskiej w Olecku z dnia 30 czerwca 2020 r. w sprawie rozpatrzenia skargi  
na działalność Burmistrza Olecka. 

 
Wyniki głosowania: 
 
ZA: 16,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 5. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł 
Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Renata Małgorzata Maciąg, 
Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 
Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 



 

NIEOBECNI (5) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun, Wojciech 
Rejterada. 
 
Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego  
w uchwale Nr BRM.0007.67.2020 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 30 czerwca 2020 r.  
w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.86.2020 
w załączeniu 

m) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 
 
Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 
omówiła projekt uchwały, wskazując na autopoprawkę Burmistrza. 
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
udzielił wyjaśnień odnośnie zadania „Modernizacja energetyczna budynku Przedszkola  
z Oddziałami Integracyjnymi w Olecku przy ulicy Zielonej 1”. 
 
Kierownik Budownictwa i Inwestycji – Katarzyna Madej-Tarasiewicz  
przedstawiła zakres prac dodatkowych w ramach inwestycji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, przy 5 głosach  
za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 
Alicja Nowik 
poinformowała, iż Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie  
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, przy 5 głosach  
za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
Gminy Olecko na 2020 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 
 
Wyniki głosowania: 
 
ZA: 14,  
PRZECIW: 0,  



 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 5. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand 
Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław 
Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 
WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 
Adam Chajęcki, Wioletta Dorota Żukowska. 
NIEOBECNI (5) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun, Wojciech 
Rejterada. 
 
Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.87.2020 
w załączeniu 
 

n) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 
Alicja Nowik 
poinformowała, iż Komisja przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, przy 5 głosach  
za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  
BRAK GŁOSU: 0,  



 

NIEOBECNI: 5. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł 
Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Renata Małgorzata Maciąg, 
Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 
Grzegorz Wróblewski. 
WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 
Wioletta Dorota Żukowska. 
NIEOBECNI (5) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun, Wojciech 
Rejterada. 
 
Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Olecko na lata 2020-2029. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.88.2020 
w załączeniu 
 

o) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko 

 
Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 
Szałkowska  
omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 
prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie przeciw pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 
Alicja Nowik 
poinformowała, iż Komisja przy 2 głosach za i 3 głosach wstrzymujących się pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta i gminy Olecko. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 



 

 zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

 
Wyniki głosowania: 
 
ZA: 11,  
PRZECIW: 5,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 5. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Józef 
Krajewski, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marcin Roszko, 
Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 
PRZECIW (5) 
Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Marian Prusko, Wioletta Dorota Żukowska. 
NIEOBECNI (5) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun, Wojciech 
Rejterada. 
 
Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 
Olecko. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.89.2020 
w załączeniu 
 

p) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Olecko oraz warunków i zasad korzystania  
z przystanków 

 
Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Olecko 
oraz warunków i zasad korzystania z przystanków. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
Chciała wiedzieć, czy usytuowanie przystanków nie zmieniło się. 
 
Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
odpowiedział, iż autobus będzie zatrzymywał się w tych samych miejscach odpowiednio 
oznakowanych. 
 
Radni nie zgłaszali innych pytań, ani uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 
jest Gmina Olecko oraz warunków i zasad korzystania z przystanków. 

 



 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 3,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 5. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł 
Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Renata Małgorzata Maciąg, 
Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marcin Roszko, Grzegorz Wróblewski. 
WSTRZYMAŁO SIĘ (3) 
Marian Prusko, Alicja Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 
NIEOBECNI (5) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun, Wojciech 
Rejterada. 
 
Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Olecko oraz warunków i zasad korzystania  
z przystanków. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.90.2020 
w załączeniu 
 
 

r) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miejskiej w Olecku 

 
Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miejskiej w Olecku. 

 
Wyniki głosowania: 
 
ZA: 16,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 5. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 



 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł 
Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Renata Małgorzata Maciąg, 
Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 
Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
NIEOBECNI (5) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun, Wojciech 
Rejterada. 
 
Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.91.2020 
w załączeniu 
 
Na tym punkt wyczerpano. 
 
Do punktu 11 – Zamknięcie obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zamknęła obrady XXIX Sesji Rady Miejskiej w Olecku. 
 
 
Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Alicja Stefanowska  

 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Wioletta Dorota Żukowska 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


